

Offer's Terms and Conditions:

1. This offer valid for **Emirates NBD** Credit/Prepaid cards holders and for bookings done via online website <https://MyHotels.SA> by selecting payment via "Emirates NBD Cards".
2. Use this offer to get 20% off from the total price of your reservations done via online website <https://MyHotels.SA>
3. You can use this offer for unlimited use via online portal <https://MyHotels.SA>
4. The discount will apply to full amount including all taxes, fees that appears with the booking at <https://MyHotels.SA>
5. You must pay the full amount for your stay when you make the booking via **Emirates NBD** credit/Prepaid cards holders.
6. Bookings are subject to availability.
7. This offer can't be used for:
 - Package bookings i.e. hotel + flight.
 - Bookings made through Group Travel Services.
 - Can't be used in conjunction with any other promotion on via <https://MyHotels.SA>, whether offered by a third party or otherwise.
 - Can't be used for other charges that must pay these directly at the hotel such as and no limit: phone calls, cancellation fees, parking, or other charges.
8. You can't redeem this offer for cash, and it can't be transferred or sold.
9. It's void where prohibited by law. Improper use of the offer by you is prohibited and could be construed as fraud. We reserve the right to change or withdraw this offer at any time and to cancel any bookings made where the offer has been used to make any speculative, false or fraudulent bookings or any bookings in anticipation of demand.
10. Usual booking terms and conditions apply (please see: <https://www.MyHotels.SA/cms/TermsandConditions.aspx>).
11. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Saudi Arabia.

الأحكام والشروط للعرض:

1. هذا العرض ساري لحاملي بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية / مسبقة الدفع للحجوزات التي تتم عبر الموقع الإلكتروني <https://MyHotels.SA> عن طريق اختيار الدفع عبر "بطاقات بنك الإمارات دبي الوطني".
2. استخدم هذا العرض للحصول على خصم 20% من السعر الإجمالي للحجوزات التي قمت بها عبر الموقع الإلكتروني على الإنترنت <https://MyHotels.SA>
3. يمكنك استخدام هذا العرض لاستخدام غير محدود عبر البوابة الإلكترونية <https://MyHotels.SA>
4. يسري الخصم على كامل المبلغ بما في ذلك جميع الضرائب والرسوم التي تظهر مع الحجز على <https://MyHotels.SA>
5. يجب أن تدفع كامل مبلغ إقامتك عند إجراء الحجز عن طريق بطاقات الائتمان / بطاقات مسبقة الدفع من مصرف بنك الإمارات دبي الوطني .
6. تخضع الحجوزات للتوافر.
7. لا يمكن استخدام هذا العرض في:
 - حجوزات الباقات، أي، فندق + رحلة جوية.
 - الحجوزات التي تتم من خلال خدمات السفر الجماعية.
 - لا يمكن استخدامه مع أي عرض ترويجي آخر عبر <https://MyHotels.SA>، سواء تم تقديمه بواسطة جهة خارجية أو غير ذلك.
 - لا يمكن استخدامها لتغطية أي رسوم أخرى يجب أن تدفعها مباشرة في الفندق، على سبيل المثال وليس الحصر: مكالمات هاتفية أو رسوم إلغاء أو موقف سيارات أو أي رسوم أخرى.
8. لا يمكنك استرداد قيمة هذا العرض نقدًا، ولا يمكن نقله أو بيعه.
9. يحظر الاستخدام غير السليم للعرض (الاحتيايل). نحقق بالحق في تغيير أو سحب هذا العرض في أي وقت وإلغاء أي حجوزات تم إجراؤها إذا ثبت أنها احتيالية أو أي حجوزات تحسبًا للطلب.
10. تطبق شروط وأحكام الحجز العادية (يرجى الاطلاع على: <https://www.MyHotels.SA/cms/TermsandConditions.aspx>).
11. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقا لقوانين المملكة العربية السعودية.